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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 30 mai 2019, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.672 din 24 mai 2019 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 30 mai 2019, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Neacşu Lucian 

3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

4. Nichita Tereza 

5. Muscalu Ionel 

6. Ilie Clement 

7. Săndulescu Petronela Marinela 

8. Dragomir Ion 

9. Pălăngeanu Dunia 

10. Sîrbu Adelina Veronica 

11. Matei Mihai 

12. Oprişan Gigi 

13. Ţigănilă George 

14. Pick  Ladislau 

15. Ciulacu Mirela 

16. Ionescu Liviu-Ovidiu 

17. Gâdea Gheorghe 

18. Meclea Alina 

19. Vladu Alexandru 

20. Anghelescu Adrian Valentin 

21. Cioacă Ionuţ 
 

 

 
 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Pick Ladislau, ales prin H.C.L. nr.63 din 28 

februarie 2019. 
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Domnul consilier Pick Ladislau: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința de astăzi prin a-i da cuvântul domnului primar, pentru a face o festivitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bună ziua, tuturor! Îmi revine deosebita plăcere și 

onoare, ca la începutul acestei ședințe de Consiliu, să dau citire elevilor care au obținut 

rezultate deosebite și unde școlile respective i-au desemnat  ca și șefi de promoție. Și la 

mape, veți vedea, există un material, de a-i și premia pe acești tineri merituoși ai școlilor 

generale din municipiul Giurgiu. Ei sunt prezenți azi, aici, pentru că după data de 13 sau 

15 iunie, vor părăsi sistemul de învățământ primar și vor merge în cel liceal și nu vom 

mai avea posibilitatea să-i avem alături. Sigur, vor intra la liceu și vor pleca în vacanță. 

Am propus executivului ca festivitatea de felicitare să aibă loc astăzi, urmând ca până în 

data de 13 când vor finaliza școala generală, să primească și câte un laptop din partea 

Consiliului Local și al Primăriei municipiului Giurgiu, ca semn de apreciere pentru 

rezultatele lor deosebite. Și vreau să-mi permiteți să dau citire acestor tineri și să-i prezint 

în fața dvs. și cu toții să-i felicităm pentru că sunt elevi merituoși și au tot respectul nostru 

pentru tot ceea ce au realizat în cei patru ani de când sunt la școala generală.  

Voi veni în față și îi voi chema alături de mine pe: domnișoara Vidan Monica 

Gabriela de la Școala Gimnazială Marin Voiculescu Giurgiu - șef de promoție, elevei 

Cioacă Maria Antonia - Școala Gimnazială nr.5 - șef de promoție, Enescu Valentina - 

Școala Gimnazială Mihai Eminescu Giurgiu - șef de promoție, Petre Adrian Stelică – 

Școala Gimnazială nr.3 Giurgiu, elevei Zimnicaru Dumitra Alexandra - Școala 

Gimnazială Mircea cel Bătrân, elevei Simion Ariadna Liliana - Școala Gimnazială Sf. 

Gheorghe Giurgiu - șef de promoție, elevului Garoafă Mihai Alexandru- Școala 

Gimnazială Savin Popescu - șef de promoție, elevei Chelu Oana – Colegiul Național Ion 

Maiorescu- șef de promoție, eleva Cioacă Maria Antonia - Școala Gimnazială nr.5, care 

nu este.  

Mai trebuia să participe și să fie prezentă, o elevă de la Școala Gimnazială nr.7, dar 

pentru că a fost atât de greu să facem separarea, delimitarea între două eleve foarte bune, 

am lăsat Consiliul de Administrație să facă acest lucru. Drept urmare, persoana care a fost 

desemnată ca și șef de promoție din partea Corpului Profesoral, așteaptă și validarea în 

Consiliul de Administrație, pentru că sunt doi elevi foarte merituoși și așa cum știm cu 

toții, șefi de promoție poate fi doar unul. Nu pot fi doi șefi de promoție! Pentru că atunci 

am discuta nu de un șef. Vreau să-i felicitați! În cursul săptămânii viitoare sau până când 

veți finaliza școala, veți primi prin școlile respective, câte un laptop în valoare de aproape 

2.500 lei. Felicitări și mult succes în continuare! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Să ascultăm imnul de stat al României. Dau 

cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi toți consilierii locali. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Mulțumesc! Supun la vot procesul verbal al 

ședinței ordinare din data de 24 aprilie 2019. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

Ordinea de zi are 43 de proiecte de hotărâri. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, aș vrea să 

mai introduc pe ordinea de zi șase puncte suplimentare: 

1.Privind aprobarea Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2019 al Societății 

Comerciale Administrația Domeniului Public și Privat Giurgiu S.A., în reorganizare. 

2. Privind aprobarea îndreptării unei erori materiale strecurate în Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.96 din data de 28.03.2019 și completarea 

articolului 5 din aceeași hotărâre. 

3.Privind aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 3.500 lei, doamnei 

Ghena Lămîița din Giurgiu. 

4.Privind aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei 

Inimă-Rea Florentina din Giurgiu. 

5.Privind aprobarea situațiilor financiare anuale ale Societății Comerciale 

Administrația Domeniului Public și Privat Giurgiu S.A., în reorganizare, aferente anului 

2018. 

6.Privind aprobarea documentației tehnico-economice (faza DALI) și a 

principalilor indicatori tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiții 

”Lucrări de intervenții pentru creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe, 

Municipiul Giurgiu, Ansamblul 7”. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Supun la vot ordinea de zi cu cele 6 puncte 

suplimentare. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.111 din data de 28 mai 2010 privind stabilirea taxelor 

pentru eliberarea copiilor de pe documentele arhivate şi de pe documentele ce 

reprezintă informaţii de interes public 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și a 

Statului de Funcții ale Direcției Administrare Active din Proiecte cu Finanțare 

Europeană și completarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

acestei direcții 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind 

activitatea Comisiei de evaluare a solicitarilor de atribuire si contractare a 

finanțărilor acordate din fonduri publice alocate pentru activități nonprofit de 

interes general/Acordurilor și Contractelor de parteneriat, sprijine Cultură 

scrisă, sprijine Culte și al Regulamentului privind activitatea Comisiei de 

verificare, validare a Raportului de activitate, Raportului financiar intermediar, 

Raportului financiar final și a documentelor justificative parțiale/finale 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a 

Statului de Funcţii ale Aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu și Direcției de Evidență a Persoanei 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea majorării capitalului social al 

Societății Comerciale TRACUM S.A. Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 10.000 lei, doamnei Mușat Constanța din Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 10.000 lei, doamnei Delea Laurenţia din Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 10.000 lei, domnului Sîrbu Gheorghe - Cornel din Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea Înțelegerii de Cooperare între 

Municipiul Giurgiu, Județul Giurgiu din România și Comuna Cruzești, 

Municipiul Chișinău din Republica Moldova 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri și 

Cheltuieli pe anul 2019, al Societății Comerciale TRACUM  S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia Partida Romilor Pro Europa - 

sucursala Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Parohiei „Sfinţii Martiri Brâncoveni” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Aș vrea să aduc la cunoștință referitor la 

Mănăstirea Sfântul Gheorghe și Sfinţii Martiri Brâncoveni, se va aloca o sumă 

extraordinar de mare din bugetul Primăriei, din bugetul local. Domnule primar, acești 

bani nu puteam să-i băgăm în cu totul alte investiții? De exemplu: la sănătate, la 

învățământ, la diferite alte unități, care să beneficieze de acei bani? Știm cu toții că 

bisericile întotdeauna sunt pe profit și nu noi, Primăria, suntem obligați.... Nu râdeți, 

lăsați-mă să termin! Să înțelegem că aceste sume se alocă acestor biserici, dar aceste 

sume mari, nu putea să se aloce în cu totul alte locații? În investiții, în infrastructură, într-

o grădiniță? Nu avem școli câte biserici avem! Dacă noi, cei care stăm aici la aceste mese, 

suntem de acord cu aceste ajutoare, nu știm ce să facem pentru sănătate, școli, pentru 

diferite activități sportive și mergem către biserici, să le dăm la acești popi. Nu am nimic 

cu dânșii, sunt ok! Voi vota, sunt de acord, dar să oprim pentru totdeauna acești bani care 

se duc către aceste instituții. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Vă dau un răspuns scurt și la obiect. Aceste 

sprijine financiare vin în concordanță cu bugetul pe care l-ați aprobat în urmă cu două 

luni. S-a aprobat în buget ca la secțiunea ”Culte” să se ducă acești bani. 400.000 lei au 

fost alocați prin buget și ați fost de acord să se ducă către această destinație. Cum  ați fost 

de acord să se ducă către partea de sprijine financiare, o sumă la fel de mare, cum ați fost 

de acord să se ducă pe activități culturale, sportive, o sumă și mai mare, cum ați fost de 

acord să se ducă pe investiții anumite sume de bani, cum ați fost de acord cu tot ce s-a 

trecut în bugetul de venituri și cheltuieli. Vreau să vă spun că nu venim cu o sumă, alta 

decât cea aprobată de dvs. în cadrul aceluiași Consiliu când s-a aprobat bugetul de 

venituri și cheltuieli. Nu putem să venim acum și să spunem: da, de ce nu se dau acolo 

sau dincolo? S-au aprobat aceste sume prin bugetul de venituri și cheltuieli. Nu facem 

decât să consumăm acei bani care au fost aprobați pe diverse articole bugetare. Simplu! 

Iar la acest moment, sunt două instituții de cult, biserici care au făcut cereri. Este vorba 

despre noua catedrală Sfântul Gheorghe, care este și o obligație și a municipalității și a 

cetățenilor, de a construi și de a finaliza această construcție. Este vorba despre despre 

Biserica Sfinții Brâncoveni din cartierul Tineretului care trebuie să se finalizeze.  

Dacă cineva consideră că banii aceștia se dau altfel decât respectând cadrul legal și 

cu justificare foarte temeinică a ceea ce se va cheltui din aceștia, se înșală amarnic. Totul 

este conform legislației! Nevoia de bani este foarte mare pentru aceste investiții. Mergeți 

să vedeți! Nu ați fost de ziua orașului sau de ziua sfântului Gheorghe. Știu, a fost ziua 

dvs. și v-ați sărbătorit ziua acasă și nu ați fost la sfânta liturghie de la noua catedrală. 

Acolo o să vedeți, exact cum era o pancardă pe vremuri, unde sunt banii dvs.. Investiția 

este enorm de mare! Nu reușim cu sumele pe care le dăm, nici măcar să pictăm în altar. 

Domnul consilier Țigănilă George: Dar, nu Primăria să vină cu.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar, ați aprobat, domnule consilier! 

Domnul consilier Țigănilă George: Am aprobat! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Bun! Pe viitor să țineți minte cât este! 
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Domnul consilier Țigănilă George: Sunt valori foarte mari! Să înțelegem că 

Primăria face acea biserică sau cum? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Și Primăria! 

Domnul consilier Țigănilă George: La noul buget ar trebui scăzuți acei bani. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Chiar nu vroiam să vorbesc la acest punct 

pentru că nu credeam că e nevoie, dar, domnule primar, astăzi mai mult ca niciodată, zici 

că s-a spart țeava de bani și a inundat Primăria. Dacă ne uităm pe toate proiectele de 

astăzi, cred că ăsta este adevărul. Acum, și dvs. aveți dreptate! Noi am aprobat un buget. 

Vă întreb și eu care este gradul de realizare al bugetului? Undeva la 60%! De ce nu 

aprobăm cheltuielile pe care vrem să le facem prin buget la 60% și ne ducem la 100%? 

Are dreptate și colegul! Adică, dacă avem un grad de realizare al bugetului și am avut 

întotdeauna în jur de 60-70%, nu înțeleg cum aprobăm 100% acum? Nu este vorba de 

biserică, ci este vorba în general de toate cheltuielile pe care vrem să le facem, cheltuieli, 

nu investiții, pe care vrem să le facem și ar trebui să mergem și la cât ne permite 

buzunarul Primăriei. Aveți dreptate, sunt prinse în bugetul de venituri și cheltuieli, dar ne 

uităm întotdeauna când aprobăm, realizarea bugetului de venituri și cheltuieli, suntem la 

60%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, eu vin cu propuneri de 

cheltuieli. Este dreptul dvs. să aprobați sau nu. A veni acum să aducem alte argumente 

decât acelea strict legale, este doar o demagogie post electorală, că nu mai suntem în 

electorală! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Haideți, vă rog eu! A veni acum să spuneți că e 

demagogie post electorală, nu-și are rostul acum? O dați pe politică! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cinci luni de zile nu ați spus nimic, acum... 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă vorbeam înainte de alegeri, ziceați că 

este campanie electorală. Asta nu înseamnă că dvs. aveți dreptate tot timpul și noi trebuie 

să tăcem! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, ați rămas cu niște frustări din 

campania asta ca să le aruncați aci! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Iar căutați că venim cu frustări? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun un singur lucru! De ce am venit 

acum cu ele? Pentru că am aprobat bugetul luna trecută! Sunt cheltuieli care au rămas 

neonorate datorită faptului că nu am aprobat bugetul. Ele trebuia să le plătim, să facem 

plățile acestea și în ianuarie și în februarie și în martie și poate că nu se spărgea acea 

conductă cu ajutoare cum spun unii, dar dacă noi am aprobat bugetul în luna aprilie, este 

prima ședință ordinară după ce am aprobat bugetul! Când vroiați să le dăm? Haideți să 

judecăm logic, haideți să judecăm în interesul cetățeanului! Nu am venit cu sprijine 

financiare sau cu lucruri. Această administrație se adresează unui organism viu care se 

numește orașul municipiul Giurgiu. E organism viu, are nevoie și de sport, are nevoie și 

de cultură și de culte și de sprijine financiare, să ajutăm oamenii care sunt în nevoi. Are 

nevoie și de investiții, are nevoie și de o administrație flexibilă și în interesul 

cetățeanului. Banii trebuie să-i dăm pentru toate! Că dvs. aveți alte priorități, domnilor 
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consilieri, care încă suferiți o frustare, băteți-vă peste un an la locale, luați acest scaun și 

după aceea stabiliți dvs. regulile. Atunci despre ce e vorba? Ne-am asumat un angajament 

față de cetățeni! Eu vin în fața dvs., îl aprobați, bine, nu-l aprobați, iar, bine! 

Domnul consilier Țigănilă George: Da-ți cetățenilor, nu acestor biserici! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am dat și cetățenilor! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, nu vreau să intrăm în 

discuții, dar puțin mai încolo o să avem aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli, în 

care avem surse de încasare, amenzi. Păi, despre ce vorbim? Noi nu avem bani, 

preconizăm și poate totuși, venim iar cu amenzi? Care este gradul de realizare al surselor 

de finanțare din amenzi? Venim cu o sumă extrem de mare? 3.540.000? Păi, noi ce ne 

propunem acum? Avem sau nu avem bani? Ne punem acum să amendăm cetățeanul, să 

facem rost de bani, să aducem amenzi la Primărie? Ca să știm să-i împărțiți.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Așa ați pus problema și în campania electorală! 

Noi nu amendăm cetățeanul, domnule consilier! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă veneați cu bugetul de venituri și 

cheltuieli cu surse atrase în buget, era ok! Dar, dvs. nu veniți cu nici o sursă atrasă, veniți 

cu amenzi. Poate trebuie să știe și cetățeanul, că până la urmă de aia este amendat, ca să 

susținem aceste lucruri. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Este amendat pentru că nu 

respectă legea! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu v-am întrebat pe dvs.! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte discuţii? Vreau să consemnați că eu fac parte 

din Consiliul Eparhial al Sfinților Martiri Brâncoveni și nu votez. 

Domnul consilier Ilie Clement: Nici eu, nu votez! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nici eu, nu votez! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot împotrivă (dl. consilier Țigănilă George). 

Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar „Mănăstirii Sfântul Gheorghe” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 1 abținere 

(dl. consilier Matei Mihai). 
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Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Asociaţia  „UNIȚI PENTRU GIURGIU” 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Doamna consilier Meclea Alina:  Să se consemneze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Nici eu. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, am înțeles că ați 

dat o declarație de presă ieri și ați discutat asupra acestui proiect. Însă am de adus câteva 

argumente și e bine că e și doamna Alina Meclea de față, președinta acestei asociații, să 

ne spună ce succes a avut Liga Prieteniei, fiindcă a fost un articol în ziar și comentarii că 

participanții își plătesc prin taxă de participare, chiria pe teren. Că tot vorbeam, cum 

spunea și domnul Vladu, că am ajuns la 60% într-o singură lună, cum se dă drumul la 

buget, cum sunt aceleași asociații. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, nu am ajuns la 60%! Este vorba 

despre o execuție a bugetului. Deci, noi în acea lună am ajuns la 60%. Asta, o dată, ca să 

discutăm pe buget! În cel de-al doilea, doamna Alina nu are cum să poarte, a anunțat de la 

început, nu poate să facă nici măcar comentarii. O să vă răspund, cât pot să știu partea de 

efect. În fiecare an, dar în fiecare an și repet încă o dată și vă răspund, pentru că mi-ați 

adresat o întrebare, am asigurat surse financiare pentru toate domeniile din municipiul 

Giurgiu. Că e domeniul cultură, că este sportiv, că este al cultelor, că discutăm de parte 

de asociații, ONG-uri, școli, evenimente care se întâmplă la școli și au nevoie de 

contracte de parteneriat, investiții la școli, investiții în infrastructură și toate au ponderea 

lor. Că am ales procentul corect sau nu, vor stabili cetățenii la un mandat de patru ani și 

lucrul acesta vreau să fie foarte bine înțeles. Îmi duc crucea aceasta și dau socoteală doar 

cetățenilor care m-au ales. La modul corect, eu vă explic dvs. despre ce e vorba. 

Acest ONG, în fiecare an a făcut o solicitare, ca multe alte ONG-uri. Luna trecută 

am aprobat la un alt ONG să organizeze un concurs la Sala Polivalentă, un concurs 

național. Luna următoare poate vom avea altul. Avem în structura bugetului, sume 

alocate pentru aceste activități ale direcției care s-a înființat acum în cadrul Primăriei, de 

sport. Fie, că discutăm de ONG-uri care pe baza legii și pe baza cererilor pe care le-au 

făcut, pot beneficia conform legii, de sume de bani pentru susținere, nu mai mult de 90%. 

Despre ce e vorba? Este vorba despre o competiție de fotbal de sală, unde sunt cel 

puțin 20-25-30 de echipe... 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Beneficiile aduse? 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Beneficii, eu nu pot să cer! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Ele sunt stipulate în contractul de 

parteneriat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă le-ați citit, spuneți-le dvs.! Eu nu am intrat în 

amănunte. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Inclusiv vine în beneficiul părinților 

acelor jucători. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se poate! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnul Leafu este aici? Ar putea 

să ne spună și nouă, cam cât s-a sponsorizat ONG-urile pe bază de sport în ultimii trei ani 

și cât a primit Liga Prieteniei? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, puteți să cereți! E greu să vă 

spună în momentul acesta, direct. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Este adevărat că ați primit solicitare 

de la alte ONG-uri pe activități sportive și le-ați spus că nu sunt bani? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă au venit în ianuarie, februarie sau martie, nu 

erau bani. 

Domnul Leafu Marius: Asociațiile pot reveni cu solicitări după aprobarea 

bugetului. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Atâta timp cât vor mai fi bani. Am 

înțeles că ați avut o anume revenire a unui copil al unei familii de surdo-muți. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Despre ce e vorba? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Practic, articolul menționa că, 

Consiliul Local, în loc să se aplece mai mult pe ajutoare, persoanele sunt în nevoie și au 

nevoie de intervenții chirurgicale, de tratamente împotriva cancerului.... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, ați văzut mai devreme că am 

aprobat trei ajutoare financiare și la suplimentare mai avem două? Deci, sunt comisii, 

dacă știți foarte bine, sunt comisii la nivelul Direcției de Asistență Socială care verifică 

aceste sprijine financiare. Este pentru prima dată când putem, pe anul acesta, să acordăm 

sprijinele financiare. Până nu am aprobat bugetul, nu am putut aproba sprijine. Am primit 

cereri și în ianuarie și în februarie și în martie și la toți le-am transmis că, atâta timp cât 

nu avem bugetul aprobat, nu putem onora acele cereri. După acest lucru, am dat drumul 

la tot teancul, numai că au intrat în ședința de Consiliu doar acele cereri care au întrunit 

toate condițiile legale. Au fost cereri care nu au putut întruni deoarece la data când s-a 

făcut verificarea, au datorii la bugetul local și legea spune clar că dacă ai datorii, nu poți 

primi. În al doilea rând, au fost cazuri în care nu au specificat suma și au zis: vreau un 

ajutor de la Consiliul Local. Îmi pare rău, trebuie să vină să treacă suma. După aceea au 

revenit și au scris doar pe referat suma și i-am spus doamnei director, să vină cu 

documentația completă și intră la comisie. Dar, nu-mi aruncați, noi am stabilit cu toții un 

buget! Nici nu putem să venim și la sprijine, luna aceasta am făcut o excepție pentru că 

nu am aprobat nici un proiect până acum, dar în general, nu am depășit 1/12 din alocarea 

totală. Alocarea totală a fost de 3 milioane, dacă nu mă înșel, deci, nu puteam depăși 
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lunar 25.000 lei. Pentru faptul că în lunile trecute nu am dat, luna aceasta sunt 370.000 

lei, 37.000 lei aprobați. Despre ce vorbim? Sunt segmente diferite! Și am explicat la 

conferința de presă și acelui jurnalist, și i-am spus să nu amestece lucrurile. Banii sunt 

alocați pe anumite articole bugetare și respectăm articolele. Dacă acea familie, dumnealui 

să facă cerere, dacă îndeplinește condițiile, intră în ședinșța de Consiliu. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Am înțeles! E doar o problemă 

tehnică! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Exact! Deci, nu amestecăm lucrurile! Domne, de 

ce nu îi luăm de aici să-i dăm dincolo? Fiecare are exercițiul lui bugetar, are capitolul lui 

bugetar. 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnule primar, dacă îmi permiteți să-i dau 

răspuns colegului meu? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule Țigănilă, nu-mi trebuie 

nici un răspuns din partea dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă întâlniți la partid! 

Domnul consilier Țigănilă George: Acea familie vă mulțumește pentru că dvs., ca 

și Primărie, și dvs., ca primar, i-ați dat un ANL și de câte ori a avut nevoie, întradevăr l-

ați ajutat. Ca să se cunoască despre această familie că, întradevăr a fost ajutată și este în 

continuare ajutată! Să nu facem atâta caz pentru familia respectivă! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Dacă alte discuţii nu mai sunt... 

Domnul consilier Ilie Clement: Îmi pare rău că o asociație care e în parteneriat cu 

Primăria și Consiliul Local, a devenit un subiect atât de  aprins. Îmi amintesc că de trei 

ani de zile, de când Asociația Uniți pentru Giurgiu a făcut apel către Consiliul Local, au 

fost ajutați și continui să cred că vor fi ajutați.  

Îmi amintesc că la primul proiect, acum trei ani, toată lumea a fost de acord și a 

aplaudat inițiativa ca tinerii din oraș să joace fotbal. Îmi pare rău că nu este o competiție 

de dans popular, că aș fi fost eu, cel care mă implicam mai mult decât o fac acum. Dacă 

cineva este curios să știe ce face această asociație, să meargă în weekend-ul ce urmează, 

la balon la Vamă și să vadă sute de tineri, iubitorii de fotbal. Dacă suma pare a fi mare, eu 

mă liniștesc pentru că aceste sume pe care noi le-am alocat de fiecare dată, la fel ca 

pentru ajutoarele sociale, la fel ca pentru cultură, la fel ca pentru, eu știu, multe, au primit 

din partea Curții de Conturi, atunci când au venit în control la Primăria Giurgiu, aplauze. 

Deci, acest lucru mă liniștește cel mai mult pentru că nu aruncăm banii cum se crede, 

chiar pe toate drumurile. 

 E adevărat, banii sunt puțini, dar după cum se vede pe ordinea de zi de astăzi, sunt 

cinci ajutoare financiare pentru oameni din Giurgiu care sunt bolnavi de o boală la care 

eu nu vreau să-i pronunț numele. Aș vrea să se știe că acele două proiecte care sunt 

suplimentare pe ordinea de zi tot pentru acest lucru au fost adăugate, pentru a ajuta alte 

două persoane. Cine vrea să știe câtă muncă implică un ajutor de ăsta, îi rog să ia legătura 

cu doamna director Bănescu și să vadă câți oameni se implică efectiv pentru realizarea 

documentelor, pentru ca noi, apoi când dăm avizul și-i ajutăm, să fie totul legal. E bine de 
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știut că sunt oameni care pleacă în timpul serviciului să realizeze acele anchete sociale și 

uneori pe ultima sută de metri. 

 Dacă nu dăm la biserici, nu e bine, dacă nu dăm la cultură, nu e bine, dacă nu dăm 

la sport, nu e bine, dacă le dăm, iar nu e bine. Unde ne situăm? Eu ar trebui să votez 

împotrivă pentru că inițiatorii acestui proiect sunt și membri PNL, dar nu fac ei, eu o fac 

pentru actul de sport, pentru fotbal. Și cine nu vrea să mă creadă, chiar dacă eu sunt pe 

lângă fotbal ca apa pe lângă gâscă, luni seară am fost la balon la Vamă. Poate unii nici nu 

știu locația respectivă. E foarte frumoasă! Și să vedeți copii, poate unii dintre ei mai mici 

decât copii mei, cum dau cu piciorul în minge. Nu ajung ei mari sportivi, dar fac mișcare! 

Decât să-i vedem în cluburi cu acul de seringă în venă, beți morți în șanț, mai bine lăsați-i 

să joace fotbal. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule consilier, eu vorbeam de 

ONG-uri sportive care nu au primit nici un ban cu toate că au făcut cereri. Nu sunt copii, 

e vorba de niște adulți care-și plătesc taxa de participare, fiindcă am vorbit cu mulți dintre 

ei. 

Domnul consilier Ilie Clement: Domnule consilier, dacă dvs. aveți informația asta, 

cu răspundere, puneți mâna pe hârtie, pe pix și faceți plângere unde știți dvs., la organele 

abilitate ale statului care vor verifica și vor lua o măsură. Da? Mai este o vorbă domnule 

consilier, v-am mai spus-o: copilul până nu plânge, mă-sa nu-i dă mamelon. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 5 abțineri (dl. consilier Anghelescu 

Adrian, dl. consilier Matei Mihai, dl. consilier Muscalu Ionel, dl. consilier Vladu 

Alexandru, dl. consilier Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Colegiul Național „Ion Maiorescu” 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de 

cooperare între Municipiul Giurgiu şi Parohia „Buna Vestire” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Societatea Naţională de Cruce Roşie din 

România - Filiala Giurgiu 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu şi Muzeul Judeţean „Teohari Antonescu” 

Giurgiu 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

Municipiul Giurgiu şi Societatea Comercială LIBER TRANS COM S.R.L., 

referitor la serviciul de transport local pentru categoria subvenţionată – elevi 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Cu rugămintea ca serviciul acesta pe care-l pune 

la dispoziție cetățenilor, să fie mai civilizat, că de foarte multe ori am primit tot felul de 

plăngeri, sesizări referitoare la modul în care se poartă șoferii de la această societate. Și 

cred că e firesc, ca atunci când beneficiezi de sprijinul întregii comunități, pentru că 

salariile lor până la urmă vin chiar din banii ăștia, să se poarte cum trebuie, civilizat, cu 

bătrânii, cu cei care urcă în respectivele maxi-taxi, până la urmă că nu sunt chiar 

autobuze. Și chiar dacă am văzut că patronul face eforturi să ofere condiții civilizate, știm 

că e o mare criză de forță de muncă și că șoferii buni pleacă în străinătate. Dar, îi rugăm 

și pe șoferii care rămân aicea, să încerce să fie la nivelul de civilizație pe care îl solicită 

de obicei, altora. E o chestiune care ne privește personal, e o chestie de educație și poate 

lucrul ăsta o să-l audă și patronul, să le mai spună șoferilor să se poarte civilizat. Pentru 

că am văzut chiar de curând, un filmuleț de genul ăsta transmis de pe whatsapp și nu mi 

se pare corect ca atunci când ești în slujba comunității, când ești plătit de comunitate, 

până la urmă, să te porți ca un vătaf în autobuzul ăla. Nu e nici vătaf, nu e nici arendaș, 

nu e decât un șofer care trebuie să-și facă datoria. Să conducă cu atenție, să aibă grijă de 

cei pe care-i duce și să nu lovească alte mașini în trafic. Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Probleme din acestea le-am semnalat și eu! Și ce-i 

mai grav, că pe lângă limbajul foarte neadecvat al unui angajat care face un serviciu 

public, mai intervin și discuții aprinse privind transportul gratuit al unor persoane care 

beneficiază conform legii, de gratuitate, cu care au un limbaj așa mai neadecvat: du-te la 

Primărie să-ți dea card! Ce vii cu ăsta, că ești scutit la nivel național? Noi nu avem treabă 

cu de ăsta! Am avut și astăzi la audiențe, un caz de genul acesta. La un moment dat, pe 

același principiu, îl învinovățea pe patron. Nu patronul, interfața era șoferul! Și până la 

urmă au fost cazuri, în momentul în care le-au atras atenția la nivel de conducere, au lăsat 

cheile, au lăsat autoturismul în stradă și au plecat. Cu aceste probleme ne confruntăm și în 

multe domenii de activitate, și în construcții, și în investiții. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare pentru 

societatea Administrația Zonei Libere Giurgiu S.A., aferente anului 2018 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 

obiectivului de investiții „Modernizare carosabil alee - adiacent Bloc Nova 

Force, ca urmare a prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului 

nr.114/2018 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării valorii 

obiectivului de investiții „Centrala Termică zona Giurgiu Nord”, ca urmare a 

prevederilor Ordonanței de Urgență a Guvernului nr.114/2018 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea completării și modificării art.1 

din Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.138/24.04.2019 

privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici, în conformitate 

cu prevederile art.71, alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.114/2018, pentru obiectivul de investiții „Sistematizare verticală ansambluri 

blocuri zona PT18” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 24: proiect de hotărâre privind abrogarea Hotărârii Consiliului local al 

Municipiului Giurgiu nr.116 din data de 06 aprilie 2016 pentru aprobarea 

preluării în administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu a 

imobilului situat în Municipiul Giurgiu, strada Mircea cel Bătrân, nr.24, aflat în 

domeniul public al Județului Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de clădirea situată în strada Mircea cel 

Bătrân nr.24 unde era PP-DD-ul, PNȚCD-ul a rămas acolo cu afiș. Vreau să vă mai aduc 

o dată la cunoștință, acest proiect, acest imobil, pentru că am avut administrarea lui, l-am 

trecut ca și obiectiv într-un proiect cu finanțare europeană, servicii medicale pentru 

bunicii noștri. Cam 800 și ceva de mii de euro, dacă nu mă înșel. Era un proiect cu care 

noi vroiam să asigurăm servicii medicale gratuite seniorilor din municipiul Giurgiu. Nu 

știu ce considerente a avut Consiliul Județean, cred, ca să nu îl facem și ne-au luat 

administrarea. Acum, aveți o posibilitate, domnilor consilieri, conform codului civil, 

hotărârea, din ce am înțeles eu, hotărârea dumnealor de a ne lua administrarea, va fi 

coroborată cu acceptul sau neacceptul nostru de a le-o da. Pentru că, același lucru și cu 

Zona Liberă a fost. Noi putem merge în continuare să renunțăm la administrare și să 

vedem dacă ne mai acceptă Autoritatea de Management, să înlocuim clădirea unde 

ziceam că facem acest proiect, cu altă clădire. Dar, putem să spunem că nu a aprobat 

Consiliul Local predarea și atunci să mai mergem în continuare. Vă las pe dvs. să stabiliți 

ceea ce vom face, îl cedăm sau nu îl cedăm. Îi cedăm administrarea sau nu o cedăm.  

Domnul consilier Muscalu Ionel: Dacă nu îl cedați, ce faceți acolo, ca să știm? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este un proiect, v-am spus, el s-a depus ca o idee 

de proiect, de realizare a unor servicii, unui cabinet medical,  trei cabinete cu săli de 

clinică medicală. Nu avem decât vreo 70.000 de euro pentru amenajare. Nu ne dă voie, 

amenajare sau închiriere și să asigurăm prin proiect, servicii medicale pentru seniori. Așa 

se numea, servicii medicale pentru seniorii noștri. Ceva de genul acesta! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Nu am înțeles dacă e aprobat? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Proiectul este în fază, a trecut de faza de analiză și 

așteptăm să vedem ce se întâmplă și suntem încă... Nu am demarat, suntem în faza de 

analiză. Și acum trebuie să vedem, la clarificări să le spunem că nu mai avem clădirea 

asta și venim cu altă clădire închiriată sau ceva, sau renunțăm la administrare și om 

vedea, sau mergem și spunem că nu am fost de acord. Domnule Trăistaru, vreau să ne 

spuneți: există vreo șansă că dacă nu se aprobă astăzi să mergem în instanță și să..... 
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Domnul Trăistaru Cristian: Numai instanța poate să hotărască încetarea 

administrării și noi, dvs. să aprobați altceva. O să se nască un litigiu pe care numai 

instanța poate să-l soluționeze. Exact ca și la Zona Liberă. 

Domnul consilier Matei Mihai: Vroiam să întreb dacă terenul pe care se află 

clădirea este în proprietatea..... 

Domnul primar Barbu Nicolae: A Consiliului Județean. Cât a fost domnul 

Mustățea în 2016 februarie, ne-a dat administrarea terenului și a clădirii și noi, în baza 

acelei hotărâri de Consiliu Județean de dare în administrare, am gândit acel proiect. 

Acum, au venit la jumătatea drumului și au zis: nu vă mai dăm administrarea. 

Domnul consilier Pick Ladislau: În lumina acestor precizări, dacă mai sunt alte 

discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru?  

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Pentru nu, practic nu suntem de 

acord? 

Domnul primar Barbu Nicolae:  Da! Deci, aici spune așa: hotărâre privind 

abrogarea Hotărârii Consiliului local. Deci, noi astăzi ne abrogam hotărârea noastră 

privind preluarea în administrarea noastră a imobilului Consiliului Județean. Deci, noi 

abrogăm, adică renunțăm la administrare. Dacă suntem de acord, renunțăm la 

administrare, dacă suntem împotrivă, nu renunțăm la administrare. 

Domnul consilier Țigănilă George: E bine să renunțăm sau nu? 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Domnule președinte, cred că noi am înțeles ce 

avem de votat. Explicați pentru cei care nu au înțeles. Fiecare a avut și la mapă, a citit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă mai explic o dată! Deci, dacă se votează cu da, 

se abrogă hotărârea noastră și dăm administrarea Consiliului Județean. Dacă nu se 

votează, nu se abrogă hotărârea, atunci nu-l dăm și ne ducem în instanță. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Reluăm procesul de votare! În lumina 

aprecizărilor, cine este pentru? 3 voturi pentru (dl. consilier Muscalu Ionel, dl. consilier 

Vladu Alexandru, dl. consilier Gâdea Gheorghe). Împotrivă? 10 voturi împotrivă. 

Abţineri? 8 abțineri. 

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință 

gratuită a unor imobile situate în Vama Giurgiu către Compania Națională de 

Administrare a Infrastructurii Rutiere S.A. – Direcția Regională de Drumuri și 

Poduri București 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea unui Acord de parteneriat 

între Municipiul Giurgiu și Asociația „MAI MULT VERDE”, în vederea 

desfășurării proiectului „CU APELE CURATE” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Anexei 2 la 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.87 din data de 

28.03.2019 privind  transmiterea în administrare a unor  obiective de investiții 

situate în Municipiul Giurgiu, către Operatorul Regional S.C. APA SERVICE 

S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Să se consemneze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea preluării temporare a 

sectorului de drum DN 5C km 3+450 – km 3+750, aflat în proprietatea publică a 

statului, din administrarea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu în 

administrarea Ministerului Transporturilor prin C.N.A.I.R. S.A. București 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți, domnule președinte, este vorba 

despre podul de pe șoseaua Sloboziei care aparține domeniului public al statului, este în 

amdinistrarea Consiliului Local din 2002, dacă nu mă înșel. Podul necesită foarte multe 

reparații, reparații ample, pentru care Primăria nu are nici sursele financiare și nici 

expertiza necesară să o facă. Acest segment de drum va fi cuprins în segmentul de drum 

Giurgiu-Zimnicea și dumul DN5C, va fi reabilitat cu fonduri de la Ministerul 

Transporturilor, prin CNAIR. Drept urmare, am cedat și noi administrarea podului, să 

intre în acest proiect și să-l facă cu bani de la bugetul de stat. 

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea completării Hotărârii 

Consiliului Local nr.298 din data de 29 august 2007 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului de 

sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 

licitaţie publică a terenului situat în Intrarea Negru Vodă, FN, adiacent nr.8 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri (dl. 

consilier Anghelescu Adrian și dl. consilier Matei Mihai). 
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Punctul 31: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii studiului de oportunitate, raportului de evaluare, caietului de 

sarcini, documentației de atribuire și instrucțiunile, precum și criteriile de 

evaluare pentru organizarea şi desfăşurarea procedurii de concesionare prin 

licitaţie publică a imobilului - PT 12, situat în strada Portului, FN 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri (dl. 

consilier Anghelescu Adrian, dl. consilier Matei Mihai). 

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu în 

vederea întocmirii raportului de evaluare necesar vânzării prin atribuire directă 

cu drept  de preempțiune a terenului situat în Municipiul Giurgiu, strada 1 

Decembrie 1918,  nr.75A 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abțineri (dl. 

consilier Anghelescu Adrian, dl. consilier Matei Mihai, dna. consilier Sîrbu Adelina). 

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei imobilelor propuse a fi 

expertizate tehnic în anul 2019 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

nr.273/29.07.2015 privind modificarea şi completarea inventarului bunurilor 

care fac parte din domeniului public al Municipiului Giurgiu, înscrise în 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.135/26.08.1999 

modificată şi completată prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 

Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind însuşirea inventarului bunurilor care aparţin 

domeniului public al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință 

gratuită a unui spațiu către ASOCIAȚIA GAL – GIURGIU COMUNITATE 

LOCALĂ RESPONSABILĂ și stabilirea contribuției anuale a Municipiului 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Să se consemneze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorități finală 

pentru acordarea locuințelor, realizate de către Agenţia Naţională pentru 

Locuinţe destinate tinerilor şi familiilor de tineri în vârstă de până la 35 ani 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule director, vreau să ne spuneți dacă au fost 

contestații la lista care a fost aprobată. 

Domnul Trăistaru Cristian: După ce a fost aprobată, a fost făcută publicitatea, în 

perioada următoare, în cele șapte zile, nu s-a făcut nici o contestație. Drept urmare, putem 

să aprobăm lista finală. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Cu aceste precizări, dacă mai sunt discuţii? Dacă 

nu sunt, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea numirii unui consilier local în 

Consiliul Director al SPORT CLUB  MUNICIPAL DUNĂREA 2020 GIURGIU, 

în calitate de reprezentant al Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Aș vrea să aduc câteva lămuriri vis-a-vis de 

această direcție din cadrul Consiliului Local, cu personalitate juridică care va gestiona 

toată activitatea sportivă din municipiul Giurgiu. Cu toții știți că nu am avut mână bună 

când am înființat o asociație de drept privat. Au fost probleme vis-a-vis de angajări, au 

fost probleme, contestații, au fost probleme cu plăți nelegale. Asociația CSM Dunărea 

Giurgiu face obiectul unor cercetări și penale și civile și de gestiune frauduloasă și de 

folosirea necuvioasă a banilor. Lucrul acesta a făcut ca foarte multe secții din cadrul 

fostei asociații CSM Dunărea Giurgiu, să întâmpine dificultăți financiare pentru faptul că 

alte secții au creat probleme, fie și civile, fie juridice.  

Drept urmare, am luat decizia, lunile trecute, de a înființa o direcție de drept public 

care să gestioneze activitatea sportivă. Nu mai discutăm de drept privat. Drept urmare, 

această direcție va face parte ca orice direcție cu personalitate juridică subordonată 

Consiliului Local, ca și Direcția de Asistență Socială, ca și Direcția de Impozite și Taxe, 
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Direcția Poliției Locale, care va beneficia de un buget, plățile se vor face strict în cadrul 

legal al legii finanțelor. Și drept urmare, zicem noi că toate cheltuielile trebuiesc 

justificate în termenul legal, iar controlul se va exercita direct de către echipa de audit din 

cadrul Primăriei. Să sperăm că problemele pe care le-au întâmpinat acele secții, pe bună 

dreptate, fără nici o vină, au ajuns în situația de a nu-și putea finanța activitatea pentru că 

nu puteau primi bani de la Primărie datorită faptului că aveau datorii, erau în cercetări și 

nu se putea realiza acordarea de sprijine financiare. În acest moment, nu vom mai discuta 

de sprijine financiare către o entitate, un ONG de drept privat, ci discutăm de alocări de 

resurse, de plafon de finanțare din partea Consiliului Local. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și 

aprobarea Statului de Funcții ale SPORT CLUB  MUNICIPAL DUNĂREA 

2020 GIURGIU 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului Local 

de Venituri şi Cheltuieli pe anul 2019 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abțineri (dl. 

consilier Muscalu Ionel, dl. consilier Vladu Alexandru, dl. consilier Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2019 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de Venituri și 

Cheltuieli pe anul 2019 al SPORT CLUB  MUNICIPAL DUNĂREA 2020 

GIURGIU 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2019 al Societății Comerciale Administrația Domeniului 

Public și Privat Giurgiu S.A., în reorganizare 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobarea îndreptării unei erori 

materiale strecurate în Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 

nr.96 din data de 28.03.2019 și completarea articolului 5 din aceeași hotărâre 
 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S03: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.500 lei, doamnei Ghena Lămîița din Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S04: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Inimă-Rea Florentina din Giurgiu 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S05: proiect de hotărâre privind aprobarea situațiilor financiare anuale 

ale Societății Comerciale Administrația Domeniului Public și Privat Giurgiu 

S.A., în reorganizare, aferente anului 2018 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vreau să întreb celelalte societăți ale Primăriei 

când depun situațiile la finanțe? Avem numai A.D.P.P.-ul și Zona Liberă! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Întrebați! G.S.L.-ul, G.S.P.-ul? 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu sunt, supun 

la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul S06: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice (faza DALI) și a principalilor indicatori tehnico-economici pentru 

realizarea obiectivului de investiții ”Lucrări de intervenții pentru creșterea 

performanței energetice a blocurilor de locuințe, Municipiul Giurgiu, Ansamblul 

7” 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Pick Ladislau: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada iunie – august 2019 

 

Domnul consilier Pick Ladislau: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Pick Ladislau: Propuneri? 

Domnul consilier Cioacă Ionuț: Propun pe domnul consilier Gâdea Gheorghe. 

Domnul consilier Pick Ladislau: Alte propuneri? Dacă nu sunt, supun la vot. Cine 

este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul consilier Țigănilă George: Pe ordinea de zi mai avem și ”Diverse”, dacă 

vă uitați domnule președinte! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Avem deja alt președinte! 

Domnul consilier Țigănilă George: Avem deja președintele actual, ședința nu s-a 

terminat! 

Domnul consilier Pick Ladislau: ”Diverse!” 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnule primar, stimați colegi consilieri, în 

numele a foarte multor cetățeni de la periferia municipiului Giurgiu, rugăm să se facă 

ceva și pentru cetățenii de la periferia municipiului Giurgiu, pentru a putea circula cu 

mașinile. Am cerut aprobare domnului director care se află în sală și ni s-a spus să 

așteptăm. Nu mai putem să așteptăm, domnule director! Domnule primar, dorim foarte 

mult să trimiteți întradevăr, utilaje pentru a putea să se îndrepte aceste străduțe, uliciori, 

să circulăm cu mașinile noastre, pentru care plătim taxe și impozite pentru a putea circula 

cu ele în municipiul Giurgiu. Vă mulțumesc foarte mult!  

Domnul primar Barbu Nicolae: La care director v-ați adresat? Că vă uitați în sală, 

la cine v-ați uitat? 

Domnul consilier Țigănilă George: Da, m-am uitat!Și chiar i-am cerut sprijinul și 

domnului Leafu, care e prezent aici și poate să confirme. Domnule director, am venit la 

dvs. și avem o cerere depusă la dvs.? Personal! Am și număr de înregistrare! 

Domnul Răcaru Adrian: Nu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, domnul Răcaru știți la ce 

societate este? Domnul Răcaru cu ce se ocupă în Primăria Giurgiu? 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnul Răcaru trebuie să ceară în primul rând 

aprobarea domnului Leafu și după dvs.! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu are nici o treabă domnul Leafu cu domnul 

Răcaru! Domnul Răcaru se subordonează Consiliului Local. Dar vă întreb: cererea ce a 

cuprins? Pentru ce domeniu? Pentru drumuri?  

Domnul consilier Țigănilă George: Numai și numai pentru drumuri, pentru că nu 

se poate circula. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Vreau să vă spun, domnule consilier, că domnul 

Răcaru prin statutul pe care i l-ați dat dvs., la prerogative, se ocupă de iluminat public și 

de iluminat stradal. 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu am fost la domnul Răcaru! Da! 

Domnul primar Barbu Nicolae: A.D.P.P.-ul, domnul Ruse se ocupă! 

Domnul consilier Țigănilă George: Domnul Ruse, da! Și am cererea înregistrată la 

dânsul și ce răspuns am primit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se face mai mult decât în anii până să fiu eu 

primar! Drept urmare, aceste străzi, ulicioarele..... 

Domnul consilier Țigănilă George: Nu se poate circula! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ulicioarele de care spuneți dvs., în momentul 

acesta se lucrează pe ele sau pe o parte dine ele. 

Domnul consilier Țigănilă George: Când? 

Domnul primar Barbu Nicolae: În mandatul acesta! 

Domnul consilier Țigănilă George: și noi nu mai circulăm pe acele străzi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cum ați circulat pe vremea lui Luci, așa circulați și 

acum! Domnule consilier, eu am spus că în mandatul meu, străzile vor fi asfaltate.  

Domnul consilier Țigănilă George: Până atunci, ne rupem mașinile! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Am și eu o problemă care cred că ne interesează 

pe toți. Este adevărat ce spune și domnul consilier că sunt multe străzi pe care se lucrează 

și sperăm să se facă repede. Trec peste, că a atins subiectul domnul consilier Țigănilă. Pe 

ulicioarele pe care am mers noi era mai bine, am avut însă o altă problemă, pe care o 

vedem aproape zilnic în presa giurgiuveană și cred că asta este o problemă de interes 

general.  

Sunt foarte multe accidente de circulație în orașul Giurgiu și știu că nu este în 

atribuția Consiliului Local, nu este în atribuția noastră, nu suntem Poliție, nu suntem 

circulație. Pe de altă parte, am văzut că Poliția este cât se poate de prezentă și ridică 

permise, dă amenzi, se ocupă de treburi din astea foarte dure. Numai că, numărul 

accidentelor nu scade, dimpotrivă ele sunt aproape zilnic și vedem că cele mai multe din 

aceste accidente sunt pe trecerea de pietoni. Nu mai vorbesc despre educație, nu mai 

vorbesc de modul în care se circulă în oraș. Este vorba de un oraș mic. Dacă mergi pe jos 

îl traversezi într-o jumătate de oră, dacă mergi cu mașina, în cinci minute. Graba asta e și 

din nu știu, lipsă de educație. Dar, așa cum s-a făcut la noi pe Bălănoaiei, unde avem un 

polițist culcat, ca să reducem viteza, poate că ar trebui în mai multe locuri din oraș astfel 

de chestii, pentru că, până la urmă ceva trebuie să-i oprească pe șoferii care iată că nu se 

opresc decât, cum foarte adesea, am văzut ieri, în căruciorul unei mame și așa mai 

departe. Cred că e o situație pe care noi chiar trebuie s-o luăm în serios și să ne gândim, 

poate nu știu cine de aici, împreună cu cei de la circulație să gândească o soluție, fiindcă 

nici limitatoarele acestea de viteză pe care le pune Consiliul Local, nu rezolvă problema, 

nici alte lucruri care țin de legislație, pentru că am văzut că se dau destule amenzi. Dar, 

atunci trebuie făcut ceva fizic care să-i oprească să mai alerge în felul ăsta prin oraș. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Cel mai bun lucru pe care ar trebui să-l facă, ar 

trebui o rigurozitate mai mare în a acorda permise. Eu cred că de acolo pleacă totul! În al 

doilea rând, ce să mai spunem că existau accidente foarte multe pe șoseaua București 

datorită proastei intensități a luminii în zona trecerilor de pietoni. Am schimbat, am pus 

cu led foarte puternice, am făcut acele alveole, tocmai ca să permită șoferului să vadă că 

există ceva acolo. Nu ai să vezi! Ca să vă mai dau un exemplu. a fost un accident pe 

trecere de pietoni la Apa Service, unde este o trecere supraînălțată. Oameni buni, trecerea 

suopraînălțată are 2 metri lățime! Drept urmare, ține de șofer! 

Domnul consilier Muscalu Ionel: Dragi colegi, cred că vă interesează pe toți! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ține de cine i-a dat permisul și pot să spun de 

multe ori, ar trebui să aibe o remușcare și o frângere așa de inimă și cel care a fost 

implicat când s-a dat permisul de conducere unuia de acolo. Ar trebui să se gândească: 

bă, parcă lu ăsta i-am dat eu permisul și uite că la 6 luni, s-a dus la trecerea de pietoni și a 

lovit pe cineva. Și în cealaltă parte, eu înțeleg că sunt anumite locuri destinate trecerii 

pietonilor, dar nu te arunci cu capul înainte că trebuie să oprească ăla, că e obligat. Ăla, 

cine știe, e cu mâna pe telefon, cine știe cui îi dă un sms, ce citește  pe telefon. Foarte 

mulți nu sunt din Giurgiu și nu cunosc zonele unde sunt trecerile de pietoni și apar 

probleme de genul acesta. 

Domnilor consilier vreau să, aveți pe masă o invitație pe lângă cea a lui Ionel de 

acum de la ora patru, aveți o invitație pentru data de luni, 4 iunie. Un eveniment dedicat 

vizitei de studiu la Giurgiu a unei delegații din Republica Moldova, pentru exemple de 

bună practică. Vor vizita stația de epurare, cum s-au implementat proiecte privind 

anveloparea și tot în acel moment se va semna și un nou contract de finanțare pentru 

creșterea performanței energetice și intervenție la blocurile de locuințe Ansamblul 3 din 

municipiul Giurgiu. Cei cărora timpul le permite, luni la ora 1100, în sala de Consiliu. Vă 

mulțumesc! 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Domnilor consilieri, am rugămintea, ați primit 

de la colegii mei, declarațiile de avere și interese, să le completați. Data limită este 15 

iunie! 

Domnul consilier Pick Ladislau: Declar închisă ședința! 
 

Şedinţa se încheie la ora 1528. 
 

 

 

          P R E Ş E D I N T E, 
 

    Pick Ladislau                     SECRETAR, 

           

                                    Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT, 

 

                     Stanciu Violeta 
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